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Z Á P I S 

 

ze zasedání Akademického senátu PřF UHK 

        dne 8. června 2022 

 

 

Přítomni: dr. Studnička, dr. Radocha, Mgr. Chrienová, dr. Kühnová st., 

dr. Myslivcová Fučíková, Mgr. Skoupilová, Mgr. Prchalová 

Omluveni: dr. Kühnová ml., sl. Hatriková 

 

Hosté: doc. Kříž, doc. Hubálovský, doc. Trojovský a další 

 

Program: 

 
1. Rozpočet PřF UHK na rok 2022 
2. Výroční zpráva PřF UHK o činnosti za rok 2021 
3. Výroční zpráva PřF UHK o hospodaření za rok 2021 
4. Smlouva DD Biologie a ekologie – Košice 
5. Smlouva DD Chemie se zaměřením na vzdělávání – Nitra 
6. Různé 

 

Předseda senátu dr. Studnička přivítal přítomné na zasedání akademického senátu, 
konstatoval, že je přítomno 6 členů Akademického senátu PřF UHK, tím je tedy senát 
usnášeníschopný. Poté seznámil přítomné s programem dnešního zasedání a konstatoval, 
že bod 1) Rozpočet PřF UHK na rok 2022 posuneme před bod různé. Stanovil dva 
skrutátory – RNDr. Alenu Myslivcovou Fučíkovou, Ph.D. a Bc. Ilonu Lankašovou.   
 
K bodu 2) Výroční zpráva PřF UHK o činnosti za rok 2021 
Dr. Studnička předal slovo panu děkanovi doc. Křížovi, který přítomné s obsahem 
předložené Výroční zprávy o činnosti za rok 2021 seznámil. Poté otevřel diskusi, do níž 
se nikdo nepřihlásil.  
 

O schválení Výroční zprávy PřF UHK o činnosti za rok 2021 bylo hlasováno: 
 pro:  6 

 
proti:  0 zdržel se: 0 

Na základě výsledku hlasování byla Výroční zpráva PřF UHK o činnosti za rok 2021 
schválena. 
 
K bodu 3) Výroční zpráva PřF UHK o hospodaření za rok 2021 
Dr. Studnička předal slovo paní tajemnici Ing. Kostrové. Ing. Kostrová přítomným 
dokument promítla a následně jej podrobně okomentovala. Poté otevřela diskusi, do níž 
se přihlásila dr. Myslivcová Fučíková s dotazem ohledně sociálního fondu a ohledně 
prodeje nepotřebných přístrojů na katedře, doc. Trojovský ohledně vícenákladů a 
Mgr. Chrienová ohledně výnosů konkrétně za tržby z prodeje. Jejich dotazy zodpověděla 
Ing. Kostrová a doc. Kříž. 
 
  



č.j. DPřF/132/22 

 

  
O schválení Výroční zprávy PřF UHK o hospodaření za rok 2021 bylo hlasováno: 
 pro:  6 

 
proti:  0 zdržel se: 0 

Na základě výsledku hlasování byla Výroční zpráva PřF UHK o hospodaření za rok 2021 
schválena. 
 
 K bodu 4) Smlouva DD Biologie a ekologie – Košice 
Dr. Studnička předal slovo dr. Musílkovi. Dr. Musílek konstatoval, že bod 4 a bod 5 spojí 
dohromady a sdělil, že doposud se nám podařilo uzavřít Double degree smlouvy ve 
čtyřech bakalářských studijních programech zaměřených na přípravu učitelů fyziky, 
informatiky, biologie a matematiky s Fakultou přírodních věd a informatiky v Nitře. Tyto 
stávající DD programy chceme rozšířit o studijní program zaměřený na přípravu učitelů 
chemie. Dále bychom rádi uzavřeli DD smlouvu o spolupráci při uskutečňování 
bakalářského studijního programu Biologie a ekologie s Přírodovědeckou fakultou 
Univerzity Pavla Jozefa Šafaříka v Košicích. Oba nové programy okomentoval a poté 
otevřel diskusi, do níž se přihlásila Mgr. Chrienová, která upozornila na formální 
nedostatky u smlouvy s Nitrou. Její připomínky budou zapracovány. Na závěr 
dr. Studnička konstatoval, že tímto je návrh Smlouvy o spolupráci při uskutečňování 
bakalářského studijního programu typu „double degree“, zaměřeného na biologii a 
ekologii a návrh Smlouvy o spolupráci při uskutečňování bakalářského studijního 
programu typu „double degree“, zaměřeného na přípravu učitelů chemie projednán. 
 
K bodu 5) Smlouva DD Chemie se zaměřením na vzdělávání – Nitra 
Viz bod 4) 
 
Na jednání se dostavila dr. Kühnová st.  
 
K bodu 1) Rozpočet PřF UHK na rok 2022rozdělení finančních prostředků 
Dr. Studnička předal slovo panu děkanovi doc. Křížovi. Doc. Kříž promítl přítomným 
návrh rozpočtu PřF UHK, tento okomentoval. Informaci ohledně tvorby rozpočtu 
přítomným prezentovala tajemnice Ing. Kostrová.  Dále pan děkan promítl fakultní 
vyrovnávací fond a okomentoval. K tomu vznesl dotaz dr. Studnička, pan děkan jej 
zodpověděl.  Dále doc. Kříž promítl rozdělení finančních prostředků na jednotlivé katedry, 
kde vyzdvihl velký nárůst cen za elektrické energie. K tomu vznesla dotaz dr. Myslivcová 
Fučíková ohledně odlišnosti nároků kateder na odběr energií, její dotaz zodpověděl doc. 
Kříž. Závěrem doc. Kříž promítl finální rozpočet.  Poté otevřel diskusi, do níž se přihlásila 
dr. Myslivcová, doc. Trojovský, dr. Kühnová. 
 

O schválení Rozpočtu PřF UHK na rok 2022 bylo hlasováno: 
 pro:  7 

 
proti:  0 zdržel se: 0 

Na základě výsledků hlasování byl Rozpočet PřF UHK na rok 2022 schválen.  
 
 

K bodu 6) Různé  

Dr. Kühnová se dotázala k výroční zprávě o hospodaření ohledně financování FF, 

odpověděl pan děkan a paní tajemnice. 

Dr. Musílek sdělil, že u přijímacího řízení se u 4 kateder přecházelo na jiné hodnocení 

konkrétně u prominutí přijímacích zkoušek, toto pak blíže rozvedl.  

  



č.j. DPřF/132/22 

 

Usnesení z jednání: 
Akademický senát PřF UHK na zasedání dne 8. června 2022 přijal usnesení: 

 
1) AS PřF UHK schválil Rozpočet PřF UHK na rok 2022 
2) AS PřF UHK schválil Výroční zprávu PřF UHK o činnosti za rok 2021 
3) AS PřF UHK schválil Výroční zprávu PřF UHK o hospodaření za rok 2021 
4) AS PřF UHK projednal Smlouvu DD Biologie a ekologie – Košice 
5) AS PřF UHK projednal Smlouvu DD Chemie se zaměřením na vzdělávání – Nitra 

 
 

 
O schválení Usnesení z jednání bylo hlasováno: 

 Pro:   7 Proti:  0 Zdržel se:   0 
 
 
 
 
Zapsala: Bc. Ilona Lankašová   

RNDr. Filip Studnička, Ph.D. 
předseda AS PřF UHK 
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